
PEISMØTE FEBRUAR 2012  

Kommunikasjonskomiteen   

Møtet ble flyttet fra 14. til 16. februar.   

Sted:     Hos Ivar Jon 

Til stede:   Kaj, Tor, Ivar 

Meldt avbud:  Ulf; Sven; Ole Herman 

Fravær:   Alf Johan, Alv 

Referat:   Ivar Jon 

Med fyr på peisen, kaffe i koppen, sjokoladekake på asjetten og motiverte deltakere, ble møtet 
produktivt. 

Tre saker ble behandlet. 

1. Programforslag 
 

• Kaj ser mulighet for bedriftsbesøk hos Sven H. 
• Befaring på E18 Gulli – Langåker: Her har Ivar fått positive signaler fra Statens 

vegvesen om at dette er kurant ved anledning. 
• Kruse Smith stål – besøk. Ivar har vært i kontakt, men virksomheten er besøkt før og 

ny runde anses som litt for tidlig å ta nå. 
• Toyota Holmestrand: Ivar har fått ok til besøk ved anledning: Tema kan være 

hybridteknologi og fremtidens løsninger. 
•  Fylkeskommunens fremtid, v/fylkesmann Erling Lae. Tema kan være: På veg mot ny 

vår eller til ferdigredd sotteseng? Dette er en idé. Ivar kan forespørre, siden han 
jobber i Statens Park, Tønsberg – og så også fylkesmannen 

• Bedriftsbesøk hos Botne skilt. Jarle Rogn Jacobsen er kontaktet av Ivar og har meldt 
positivt tilbake på at besøk ved anledning lar seg gjennomføre. 
 

2. Medlemmer. 
Tor har et forslag som han spiller inn direkte til medlemskomiteen 
 

3. Inntekter 
• Inntekter kan genereres ved et høstarrangement/årlig høstfest der vi har 

programinnslag + evt. kokkelering; i hvert fall servering og mye sosial hygge – gjerne 
med ledsager. 

• Ivar hadde tanker om bildemateriale som kanskje kan “selges inn” 
• Tor lanserte ideer om utvidet Dakota‐tur der klubben leier flyet, men tar betalt for 

setene og overskuddet tilfaller klubben. 
• Kaj så for seg utvidede møter, når bidragsyteren har kaliber til å trekke flere, med 

inngangsbillett for publikum: En slags Folkeakademi‐variant. 



 

 
 

 

 

 


